



中國信託綜合證券(香港)有限公司

CTBC Asia Limited

香港中環金融街 8 號國際金融中心二期 28 樓
28/F, Two International Finance Centre,
8 Finance Street, Central, Hong Kong.
電話 Tel : (852)2916 1772
傳真 Fax : (852)3101 0278

致：中國信託綜合證券(香港)有限公司

To : CTBC Asia Limited

更改授權代表安排

Change of Authorized Person(s)' Arrangement

客戶名稱

Account Name : _____

客戶號碼

Account Number : _____

請由即日起, 更改本人/吾等授權代表之安排如下 :

With immediate effect, I / We hereby request you to modify the authorized person(s)' arrangement as follows :

() 請將下列授權代表資料取替現有授權代表之安排。

The under mentioned arrangement is to replace the existing arrangement.

() 請將下列新的授權代表增入現有授權代表之安排。

The under mentioned arrangement is to add a new authorized person(s) to the existing arrangement.

Group A/B	授權代表名稱及香港身份證/護照號碼 Name of Authorized Person(s) and HKID / Passport Number	簽名樣本 Specimen Signature	交易限額(如適用) Trading Limit (if applicable)

簽名指示 SIGNING INSTRUCTION

() 需由 A/B*組(如適用)任何一位授權代表簽署

Signed by any one of the authorized persons single in Group A/B* (if applicable)

() 需由 A/B*組(如適用)任何_____位授權代表共同簽署

Signed by any _____ of the authorized persons jointly in Group A/B* (if applicable)

() 其他簽名指示

Other Signing Instruction(s) _____

***注意：請提供下列文件供參考

***Important : Please provide the following document(s) for our reference :

個人客戶 香港身份證 / 護照副本

Individual Client  HKID / Passport Copy

公司客戶 公司決議案 及 上述授權代表之香港身份證 / 護照副本

Corporate Client  Board Minutes & HKID / Passport Copy of authorized person(s) referred to above

客戶簽署

Client's Signature: _____

(如公司客戶請蓋上公司印章及授權代表簽署)

[If a company please use company chop and signature of authorized person(s)]

日期

Date: _____